
Rada Gminy Strzyżewice 
Radni IX kadencji -Sesja 

 

Protokół nr XV/2025 

XV Sesja w dniu 26 lutego 2025  
Obrady rozpoczęto 26 lutego 2025 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:00 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Patrycja Boryca 
2. Jan Dąbrowski 
3. Krzysztof Dekondy 
4. Grzegorz Dudziak 
5. Grzegorz Jaśkowski 
6. Karolina Kowalik 
7. Łukasz Kowalski 
8. Patryk Kucharczyk 
9. Sławomir Mierzwa 
10. Ewa Pałyska 
11. Agata Przech 
12. Krzysztof Rymarz 
13. Agata Stelmach 
14. Robert Tudrujek 
15. Marek Walasek 

1. Otwarcie obrad. 
 

XV sesję Rady Gminy Strzyżewice w dniu 26 lutego 2025 roku otworzyła i obradom 
przewodniczyła Pani Agata Stelmach – Przewodnicząca Rady Gminy Strzyżewice. Poprosiła 
Państwa Radnych o uruchomienie stosownej aplikacji na tabletach celem potwierdzenia 
swojej obecności. Poinformowała, że w obradach uczestniczy 15 Radnych, co stanowi 
kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał, decyzji i opinii. Powitała 
przybyłych na posiedzenie : Wójta Gminy Strzyżewice – Panią Barbarę Zdybel, Sekretarza 
Gminy – Panią Elżbietę Budzyńską, Skarbnika Gminy – Panią Justynę Pasierkiewicz, Panią 
Monikę Zagórską - Dyrektora Gminnej Biblioteki Publicznej w Strzyżewicach, Państwa 
Sołtysów oraz Panie i Panów Radnych.  
 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że Państwo Radni porządek dzisiejszego spotkania 
otrzymali drogą elektroniczną. Zapytała czy ktoś wnosi o aktualizację przedstawionego 
porządku obrad. Uwag nie wniesiono. Pani Agata poprosiła o głosowanie.  

Z uwagi na problemy techniczne Pani Przewodnicząca poprosiła o ponowne zagłosowanie.  
 
 
Głosowano w sprawie: 



Przyjęcie porządku obrad..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Patrycja Boryca, Jan Dąbrowski, Krzysztof Dekondy, Grzegorz Dudziak, Grzegorz 
Jaśkowski, Karolina Kowalik, Łukasz Kowalski, Patryk Kucharczyk, Sławomir Mierzwa, Ewa 
Pałyska, Agata Przech, Krzysztof Rymarz, Agata Stelmach, Robert Tudrujek, Marek 
Walasek 
 
 
 
 
3. Przyjęcie protokołu z obrad XIII sesji w dniu 17.01.2025 r. 
 

Protokół z poprzedniej sesji Państwo Radni otrzymali drogą elektroniczną w aplikacji eSesja. 
Przewodnicząca zapytała: „Czy ktoś z Państwa chciałby wnieść jakieś uwagi do protokołu”? 
Uwag nie przedstawiono. Protokół z poprzedniej sesji został poddany pod głosowanie. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z obrad XIII sesji w dniu 17.01.2025 r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Patrycja Boryca, Jan Dąbrowski, Krzysztof Dekondy, Grzegorz Dudziak, Grzegorz 
Jaśkowski, Karolina Kowalik, Łukasz Kowalski, Patryk Kucharczyk, Sławomir Mierzwa, Ewa 
Pałyska, Agata Przech, Agata Stelmach, Robert Tudrujek, Marek Walasek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Krzysztof Rymarz 
 
 
4. Przyjęcie protokołu z obrad XIV sesji w dniu 3.02.2025 r. 

Pani Przewodnicząca poinformowała, iż protokół z obrad sesji, która odbyła się 3 lutego 
2025 roku również Państwo Radni otrzymali drogą elektroniczną w aplikacji eSesja. 
Przewodnicząca zapytała : „Czy ktoś z Państwa Radnych wnosi uwagi do przedstawionych 
w tym protokole treści?” Uwag nie wniesiono. Pani Przewodnicząca poprosiła o 
zagłosowanie.  
 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z obrad XIV sesji w dniu 3.02.2025 r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 



ZA (15) 
Patrycja Boryca, Jan Dąbrowski, Krzysztof Dekondy, Grzegorz Dudziak, Grzegorz 
Jaśkowski, Karolina Kowalik, Łukasz Kowalski, Patryk Kucharczyk, Sławomir Mierzwa, Ewa 
Pałyska, Agata Przech, Krzysztof Rymarz, Agata Stelmach, Robert Tudrujek, Marek 
Walasek 
 
 
5. Sprawozdanie z działalności wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza dotyczące 
wykonania uchwał rady. 
 
Prowadząca obrady Pani Agata Stelmach poprosiła o przedstawienie sprawozdania Panią 
Wójt Barbarę Zdybel. 

Pani Wójt zabrała głos informując, iż 31 stycznia zostało ogłoszone postepowanie o 
wynajmie maszyn do prac przy drogach gminnych. W dniu 10 lutego zostały otwarte oferty. 
Cena najkorzystniejszej oferty wyniosła łącznie 153 504 zł. Wykonawca to Mirosław Małecki 
Kosarzew Dolny Kolonia. Umowę z wykonawcą podpisano w dniu 18 lutego. Stawki 
roboczogodziny ze sprzętu są nieco niższe lub utrzymały się na tym samym poziomie jak w 
roku ubiegłym . Ceny dotyczące wynajmu równiarki w ubiegłym roku to 159 zł 90 groszy, a 
obecnie 147 i 60 groszy za godzinę pracy. Cena równiarko-koparko-ładowarki w ubiegłym 
roku wynosiła 167, 28 zł a 159,90 zł w bieżącym. Ceny samochodu ciężarowego, bądź walca 
pozostają bez zmian. Odpowiednio 172 złote i 20 groszy samochód ciężarowy i 98 zł 40 gr 
za walec. 

11 lutego ogłoszone zostało postępowanie o dostawę kruszywa w ilości dwóch tysięcy ton. 
Do dnia 19 lutego wpłynęło 13 ofert. Cena najtańszej oferty wynosi 178 tysięcy 965 zł, oferty 
są w trakcie oceny. Ilość zamówionego kruszywa jest tysiąc ton niższa niż w ubiegłych latach 
z uwagi na ulepszenie części dróg. Dodatkowo część dróg została przebudowana na drogi 
asfaltowe, ale również sołectwa podczas zebrań sołeckich nie wnosiły o dysponowanie 
kruszywem. Z zebrań sołeckich dotyczących funduszu sołeckiego tylko 9 miejscowości 
zadeklarowało potrzebę przeznaczenia środków z funduszu sołeckiego na zakup kruszywa.  
 
19 lutego ogłoszono kolejne postępowanie, które dotyczyło zamówienia na dostawę pomocy 
dydaktycznych, sprzętu i wyposażenia do szkół podstawowych w ramach projektu 
dodatkowe zajęcia z języka angielskiego dla wybranych szkół z terenu Gminy Strzyżewice. 
Otwarcie ofert odbędzie się 27 lutego. Zamówienie realizowane w  ramach projektu z 
funduszy unijnych będzie w trzech szkołach podstawowych w Strzyżewice Rechta, Bystrzyca 
Stara i Osmolice Pierwsze. W ramach projektu zakupione będzie wyposażenie do sal 
lekcyjnych językowych - meble, sprzęt komputerowy oraz podręczniki z dostępem do 
platform edukacyjnych dla uczniów. Zajęcia trwają w tym roku szkolnym oraz również będą 
trwały w roku szkolnym 2025-2026. 
 
17 lutego otworzono oferty w przetargu nieograniczonym na  Rozwój Usług Elektronicznych 
oraz Wzmocnienie Stopnia cyfryzacji w Gminie Strzyżewice. Przetarg, był ogłoszony w 
dwóch częściach. Część pierwsza to uruchomienie e-usług dla mieszkańców. W tej części 
złożono jedną ofertę o wartości 808 110 zł i jest ona w trakcie oceny. Druga część to 
doposażenie infrastruktury sprzętowej. Złożona została  jedna oferta o wartości ponad 405 
000 zł., ale z uwagi na błędy formalne, które były w ofercie zawarte i nie podlegały usunięciu 
w ramach uzupełnień, oferta została odrzucona i w tej części przetarg został unieważniony. 
Kolejny termin ponownego ogłoszenia przetargu, nastąpi po upływie okresu na możliwe 
odwołania.  
 
W dniu 25 lutego ogłoszony został ponownie przetarg o udzielenie zamówienia na 
wykonanie prac remontowych w Centrum Kultury i Promocji Gminy Strzyżewice w 
Piotrowicach. Poprzednie ogłoszone postępowanie zostało unieważnione w dniu 31 stycznia 



z uwagi na liczne zapytania potencjalnych wykonawców, szczególnie jeżeli chodzi o 
doprecyzowanie wyposażenia, które ma być zakupione w ramach tego postępowania, 
aranżację sceny i sali widowiskowej. W skład postępowania wchodzą roboty budowlane w 
sali widowiskowej, na korytarzu i w salach nr 1, 2, 3 i 4. Demontaż i montaż instalacji 
elektrycznej wraz z wykonaniem badań i pomiarów. Wykonanie nagłośnienia, oświetlenie 
sceny, oraz wyposażenie w meble wymienione w przedmiarze robót. Otwarcie ofert nastąpi 
w dniu 12 marca. 
 
Wojewoda lubelski ogłosił listę zadań, które otrzymały dofinansowanie w ramach Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg. Gmina Strzyżewice w sierpniu ubiegłego roku składała w tym 
naborze dwa wnioski na przebudowę drogi gminnej w Kiełczewicach Maryjskich i 
przebudowę drogi gminnej w Żabiej Woli. W efekcie tego procesu otrzymaliśmy 
dofinansowanie na jedno zadanie , na przebudowę drogi gminnej w Kiełczewicach 
Maryjskich o numerze 107141L na odcinku 998 metrów bieżących. Dofinansowanie, które 
otrzymaliśmy to kwota 1 mln 190 tys. 438 zł 31 gr, co stanowi 70% kosztów zadania. 
Planowany wkład własny to nieco ponad pół miliona złotych. Jest to droga gminna w 
Kiełczewicach Maryjskich na styku pomiędzy Dębszczyzną, a Kiełczewicami Pierwszymi od 
połączenia z drogą na Łęczycę w stronę Bychawy, w kierunku do kościoła w Kiełczewicach 
Maryjskich. Pani Wójt poinformowała, iż oczekujemy na podpisanie umowy o 
dofinansowanie, a następnie ogłoszony zostanie przetarg w celu wyłonienia wykonawcy tych 
prac. Prace powinny zakończyć się w bieżącym roku.  
 
Pani Wójt przekazała informacje, iż Powiat Lubelski otrzymał dofinansowanie na rozbudowę 
drogi powiatowej nr 2268L Nowiny-Osmolice. Jest to teren gminy Strzyżewice. Rada Gminy 
podejmowała uchwałę w przedmiocie dofinansowania tej inwestycji w kwocie 6 milionów 
złotych. Z uwagi na to, iż Powiat otrzymał dofinansowanie w 70 procentach, istnieje 
możliwość, iż po wyłonieniu wykonawcy kwota wkładu będzie niższa, ale trzeba poczekać na 
wyłonienie wykonawcy i ostateczną kwotę.  
 
30 stycznia w Lublinie w formie aktu notarialnego została podpisana umowa darowizny 
nieruchomości gruntowej na rzecz Powiatu lubelskiego. Ta nieruchomość to dwie działki 
oznaczone w miejscowym planie zagospodarowania jako drogi. Są to drogi wewnętrzne i 
stanowią one układ komunikacyjny na terenie Zespołu Szkół Rolniczych Centrum 
Kształcenia Zawodowego w Pszczelej Woli. Podpisanie umowy darowizny nastąpiło na 
podstawie uchwały Rady Gminy z dnia 14 listopada zeszłego roku. 
 
Pani Wójt zabrała głos mówiąc „W okresie od 15 stycznia do 22 lutego uczestniczyłam w 10 
zebraniach sprawozdawczych naszych jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych. 
Uczestniczyłam wspólnie z Prezesem Zarządu Gminnego, Komendantem Gminnym i 
pracownikiem Urzędu Gminy odpowiedzialnym za zadania związane z OSP. 
Wnioski płynące z tych wszystkich spotkań, to podkreślenie, że każda z tych jednostek 
rozwija się zarówno, jeżeli chodzi o pewien potencjał ludzki, bo większość jednostek w 
ostatnim okresie zwiększyła swoją liczebność. W tej chwili mamy 10 jednostek, gdzie są 
drużyny męskie, trzy jednostki żeńskie i dwie młodzieżowe drużyny pożarnicze. Łącznie to 
po zsumowaniu wszystkich protokołów ze sprawozdań to ponad 300 osób. Jest to cenny 
potencjał z uwagi przede wszystkim na to, iż te osoby w sytuacjach kryzysowych na pewno 
mogą stanowić znaczne wsparcie, a wiemy, że jeżeli chodzi o gminy wiejskie, to właśnie jako 
podstawowe służby mundurowe mamy jednostki OSP.” Pani Wójt poinformowała, że w 
obecnym stanie wszystkie jednostki mają podstawową gotowość bojową, czyli mogą brać 
udział w działaniach ratowniczo- gaśniczych, takich działaniach związanych z wsparciem 
jednostek z krajowego systemu, czy też Państwowej Straży Pożarnej. Wydatki związane z 
jednostkami OSP w ubiegłym roku to łączne wydatki pół miliona złotych, z tego 447 tysięcy 
to wydatki bieżące, przede wszystkim związane z utrzymaniem zarówno budynków, jak i 
gotowości bojowej ochotników. Opłaty za media, paliwo, wyposażenie części do 
samochodów, wypłaty ekwiwalentów, czy też ubezpieczenie strażaków i mienia. W ubiegłym 



roku wszystkie jednostki postarały się o dotacje zewnętrzne. Jednostki pozyskały blisko 100 
000 zł z programu Lubelskie wspiera OSP. Każda z jednostek w okolicach 10 000 zł, które 
przeznaczyła na zakup wyposażenia, ale także niektóre z jednostek pozyskały 
dofinansowanie z MSWiA, czy też z KRUS-u.  
 
W dniu 21 lutego w Lublinie Pani Wójt Barbara Zdybel odbyła spotkanie w sprawie realizacji 
dwóch uchwał Rady Gminy Strzyżewice z dnia 15 marca ubiegłego roku. To spotkanie 
odbyło się z Panem Konradem Banachem członkiem Zarządu Powiatu Lubelskiego i zostało 
ustalone, iż w marcu nastąpi podpisanie porozumienia w sprawie powierzenia Gminie 
Strzyżewice zadania własnego Powiatu Lubelskiego, polegającego na budowie chodnika 
przy dwóch drogach powiatowych. Jeden przy drodze powiatowej w Żabiej Woli, drugi w 
Piotrowicach w kierunku remizy strażackiej. To porozumienie na podstawie podjętych uchwał 
zarówno przez Radę Gminy Strzyżewice, jak i odpowiednio przez Radę Powiatu 
Lubelskiego, będzie umożliwiało, aby Gmina Strzyżewice podjęła projektowanie, a nastepnie 
realizację tego zadania inwestycyjnego z wkładem finansowym z Powiatu Lubelskiego.  
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli 
niepublicznych oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i 
wykorzystania. 
 
Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu Panią Skarbnik Justynę Pasierkiewicz.  
 
Pani Skarbnik zabrała głos informując „Podjęcie tej uchwały, a właściwie zmiana jej zapisów 
w stosunku do uchwały pierwotnej, która była podjęta w 2018 roku, wynika ze zmiany ustawy 
o finansowaniu zadań oświatowych. Na terenie Gminy Strzyżewice funkcjonuje jedno 
przedszkole niepubliczne w Pszczelej Woli, więc Rada ma obowiązek taką uchwałę podjąć, 
która ustala tryb udzielania i rozliczania dotacji dla tego przedszkola oraz tryb 
przeprowadzenia kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania tej dotacji. W stosunku do 
zapisów wcześniejszej uchwały nastąpiła zmiana poprzez możliwość wprowadzenia 
elektronicznego przekazywania wniosków, jakie składa niepubliczne przedszkole, czyli 
wniosków o udzielenie dotacji, wniosków miesięcznych, wniosków rozliczających tą dotację. 
Wprowadzono również możliwość korekty informacji, gdy następuje zmiana liczby uczniów w 
trakcie miesiąca, kiedy nastąpiła właśnie ta zmiana, już po złożeniu wniosku na dany 
miesiąc. Zmienił się wniosek o wypłatę comiesięcznych dotacji. Wniosek ten został 
rozszerzony głównie o dzieci z niepełnosprawnościami, które przedszkole będzie 
wykazywać. Na tą chwilę w przedszkolu niepublicznym takich dzieci nie ma, więc w tym 
zakresie wniosek nie będzie wypełniany.” Pani Skarbnik poprosiła o rozszerzenie paragrafu 
12 uchwały.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o przedstawienie opinii Komisji przez Panią 
Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Ewę Pałyskę. 
 
Pani Przewodnicząca Ewa Pałyska zabrała głos „W dniu wczorajszym obradowała Komisja 
Budżetu i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Rady Gminy Strzyżewice. W posiedzeniu 
uczestniczyło 12 Radnych i Komisja pozytywnie opiniuje uchwałę w sprawie ustalenia trybu 
udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli niepublicznych oraz trybu przeprowadzania 
kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 
Wynik głosowania 12 głosów za. 0 przeciw. Wstrzymało się 0.” 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli 
niepublicznych oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i 
wykorzystania..  
 
Wyniki głosowania 



ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Patrycja Boryca, Jan Dąbrowski, Krzysztof Dekondy, Grzegorz Dudziak, Grzegorz 
Jaśkowski, Karolina Kowalik, Łukasz Kowalski, Patryk Kucharczyk, Sławomir Mierzwa, Ewa 
Pałyska, Agata Przech, Krzysztof Rymarz, Agata Stelmach, Robert Tudrujek, Marek 
Walasek 
 
 
 
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do stowarzyszenia Związek Gmin 
Lubelszczyzny. 
 
Głos w tym punkcie zabrała Pani Wójt zwracając się z prośbą o podjęcie uchwały i włączenie 
Gminy Strzyżewice do Związku Gmin Lubelszczyzny. Omówiła szczegółowy zakres działań 
stowarzyszenia. Związek Gmin Lubelszczyzny to stowarzyszenie, które zrzesza obecnie 89 
gmin. Jest to stowarzyszenie działające na rzecz wspólnych interesów, obrony ale także 
wspierające gminy. Jest to bardzo szeroki obszar wsparcia, poczynając od licznych 
warsztatów, szkoleń, konsultacji, które są w trakcie roku organizowane kilkukrotnie. W 
poprzednich latach dzięki Związku Gmin Lubelszczyzny udało pozyskać się dotacje na 
rozwój inwestycji wodociągowo-kanalizacyjnych - ponad 3 milionową dotację oraz dodatek 
dla Sołtysów w wyższej wysokości niż był on wnioskowany. 
 
Przewodnicząca Agata Stelmach poprosiła o przedstawienie opinii Komisji przez Panią 
Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego.  
 
Pani Ewa Pałyska poinformowała, iż Komisja Budżetu i Rozwoju Społeczno- Gospodarczego 
Rady Gminy Strzyżewice pozytywnie opiniuje uchwałę w sprawie przystąpienia do 
stowarzyszenia Związek Gmin Lubelszczyzny. 
Wynik głosowania 12 za. 0 Przeciw. Wstrzymało się 0. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do stowarzyszenia Związek Gmin Lubelszczyzny..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Patrycja Boryca, Jan Dąbrowski, Krzysztof Dekondy, Grzegorz Dudziak, Grzegorz 
Jaśkowski, Karolina Kowalik, Łukasz Kowalski, Patryk Kucharczyk, Sławomir Mierzwa, Ewa 
Pałyska, Agata Przech, Krzysztof Rymarz, Agata Stelmach, Robert Tudrujek, Marek 
Walasek 
 
 
 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 
właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 
osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy 
Strzyżewice. 
 



Pani Wójt zabrała głos informując o wpisanych w proponowanym projekcie uchwały górnych 
stawkach za opróżnianie zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 
przydomowych oczyszczalni ścieków. Stawka opłat za odbiór ze zbiorników 
bezodpływowych to 35 zł brutto za metr sześcienny. Stawka za opróżnianie osadników w 
instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków to kwota wynosząca 150 zł brutto za metr 
sześcienny. Pani Wójt poinformowała, iż są to podobne stawki jakie obowiązują w gminach 
ościennych. 
 
Przewodnicząca Agata Stelmach poprosiła o przedstawienie opinii Komisji przez Panią 
Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego.  
 
Pani Ewa Pałyska poinformowała, iż Komisja Budżetu i Rozwoju Społeczno- Gospodarczego 
Rady Gminy Strzyżewice pozytywnie opiniuje uchwałę w sprawie określenia górnych stawek 
opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania 
zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 
ścieków na terenie gminy Strzyżewice. 
Wynik głosowania 12 za. 0 Przeciw. Wstrzymało się 0. 
 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników 
w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Strzyżewice..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Patrycja Boryca, Jan Dąbrowski, Krzysztof Dekondy, Grzegorz Dudziak, Grzegorz 
Jaśkowski, Karolina Kowalik, Łukasz Kowalski, Patryk Kucharczyk, Sławomir Mierzwa, Ewa 
Pałyska, Agata Przech, Krzysztof Rymarz, Agata Stelmach, Robert Tudrujek, Marek 
Walasek 
 
 
 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za oczyszczanie ścieków dowożonych do 
gminnych oczyszczalni ścieków w miejscowościach Pszczela Wola i Piotrowice 
zlokalizowanych na terenie gminy Strzyżewice. 
 
W tym punkcie głos zabrała ponownie Pani Wójt informując iż opłata dla firm, które 
dostarczają, dokonują zrzutu ścieków do gminnych oczyszczalni wynosi 100 zł brutto za metr 
sześcienny. Opłata za ścieki dowożone, pobierane z bezodpływowych zbiorników to kwota 
wynosząca 18 zł i 45 groszy. Kwoty zostały obliczone jako wysokość przyjęcia, jak i pracy 
oczyszczalni. Stawki te są skalkulowane według kosztów, jakie gmina ponosi w związku z 
przyjęciem ścieków oraz osadu.  
 
Przewodnicząca Agata Stelmach poprosiła o przedstawienie opinii Komisji przez Panią 
Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego.  
 
Pani Ewa Pałyska poinformowała, iż Komisja Budżetu i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego 
Rady Gminy Strzyżewice pozytywnie opiniuje uchwałę w sprawie ustalenia opłat za 



oczyszczanie ścieków dowożonych do gminnych oczyszczalni ścieków w miejscowościach 
Pszczela Wola i Piotrowice zlokalizowanych na terenie gminy Strzyżewice. 
Wynik głosowania 12 za. 0 Przeciw. Wstrzymało się 0. 
 
 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za oczyszczanie ścieków dowożonych do 
gminnych oczyszczalni ścieków w miejscowościach Pszczela Wola i Piotrowice 
zlokalizowanych na terenie gminy Strzyżewice..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Patrycja Boryca, Jan Dąbrowski, Krzysztof Dekondy, Grzegorz Dudziak, Grzegorz 
Jaśkowski, Karolina Kowalik, Łukasz Kowalski, Patryk Kucharczyk, Sławomir Mierzwa, Ewa 
Pałyska, Agata Przech, Krzysztof Rymarz, Agata Stelmach, Robert Tudrujek, Marek 
Walasek 
 
 
 
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 
Strzyżewice na lata 2025-2040. 
 
Pani Agata Stelmach poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – Panią Justynę 
Pasierkiewicz. 
 
Pani Skarbnik przedstawiła, iż zgodnie ze zmianami w budżecie na dzień 26 lutego 
dokonano zmian w załączniku nr 1 w Wieloletniej Prognozy Finansowej. Dochody ogółem 
zwiększyły się o kwotę 1 353 615,9 zł , zmiany nastąpiły w dochodach bieżących i 
dochodach majątkowych. Nastąpiło zwiększenie zarówno dochodów bieżących, jak i 
majątkowych. Wydatki ogółem zostały zwiększone o kwotę 1 462 115, 9 zł. Zmiany zarówno 
w wydatkach bieżących, jak i w wydatkach majątkowych. W wyniku tych zmian w planie 
dochodów i wydatków zwiększeniu uległ deficyt budżetu gminy do kwoty 4 363 404 zł, to jest 
o kwotę 108 500 zł. W pozostałym zakresie dochodów i wydatków w latach następnych nie 
dokonywano zmian. Przychody zostały zwiększone o kwotę 111 500 zł, natomiast rozchody 
o kwotę 3 000 zł.  Przychody zostały zwiększone o kwotę 108 500 zł o wolne środki. 
Przychody z tytułu spłat udzielonych pożyczek to kwota 3000 zł.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o przedstawienie opinii Komisji przez Panią 
Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Ewę Pałyskę.  
 
Pani Przewodnicząca Ewa Pałyska zabrała głos „W dniu wczorajszym obradowała Komisja 
Budżetu i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Rady Gminy Strzyżewice. W posiedzeniu 
uczestniczyło 12 radnych i Komisja pozytywnie opiniuje zmiany w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Strzyżewice na lata 2025-2040 .  
Wynik głosowania 12 głosów za. 0 przeciw. Wstrzymało się 0.” 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Strzyżewice 



na lata 2025-2040..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Patrycja Boryca, Jan Dąbrowski, Krzysztof Dekondy, Grzegorz Dudziak, Karolina Kowalik, 
Łukasz Kowalski, Patryk Kucharczyk, Sławomir Mierzwa, Ewa Pałyska, Agata Przech, 
Krzysztof Rymarz, Agata Stelmach, Robert Tudrujek, Marek Walasek 
PRZECIW (1) 
Grzegorz Jaśkowski 
 
 
 
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 r. 
 
Pani Agata Stelmach poprosiła ponownie o zabranie głosu przez Panią Skarbnik Gminy.  
 
Pani Skarbnik poinformowała, iż dochody zostały zwiększone ogółem o kwotę 1 190 438, 31 
zł ,natomiast wydatki o kwotę 1 298 938,31 zł. W dochodach bieżących zgodnie ze zmianą 
klasyfikacji dochodów i wydatków, została zmieniona klasyfikacja dochodów z tytułu 
subwencji ogólnej oraz środków z rezerwy na uzupełnienie dochodów, które gmina otrzymała 
w roku 2025. Zmienił się rozdział, w którym te dochody są klasyfikowane z rozdziału 75802 
na rozdział 75834 subwencja ogólna oraz rozdział 75835, rezerwa na uzupełnienie 
dochodów JST. Dochody majątkowe zostały zwiększone o środki z Rządowego Funduszu 
Rozwoju Dróg w kwocie 1 190 438, 31 zł na przebudowę drogi gminnej w Kiełczewicach 
Maryjskich. W wydatkach majątkowych nastąpiły zmiany, jest to załącznik inwestycyjny do 
zmian w budżecie. Zostało utworzone nowe zadanie na kwotę 34 500 zł na zakup 
samochodu do obsługi sieci wodociągowych i kanalizacyjnych. W rozdziale drogi został 
zwiększony plan wydatków o kwotę 20 000 zł na przebudowie drogi gminnej w Polanówce. 
Zmniejszony został plan wydatków o 306 000 zł na zadaniu Przebudowa drogi gminnej w 
Żabiej Woli. Został zwiększony plan wydatków na zadaniu Przebudowa drogi gminnej w 
Kiełczewicach Maryjskich, jednocześnie o 50 000 zł został zmniejszony wkład własny. Nowe 
zadanie zostało utworzone i środki w kwocie 380 tys. zł, które zostaną przeznaczone na 
zakup nieruchomości na potrzeby Centrum Usług Społecznych w Strzyżewicach. Został 
zwiększony wkład własny o kwotę 40 000 zł na realizację zadania Przebudowa oświetlenia 
ulicznego na terenie Gminy Strzyżewice. Zadanie to dofinansowane jest ze środków 
Polskiego Ładu. Środki zostały zmniejszone o kwotę 10.000 zł na modernizację oświetlenia 
ulicznego. Nastąpiły zmiany w przychodach i rozchodach, które zostały omówione przy 
Wieloletniej Prognozie Finansowej.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o przedstawienie opinii Komisji przez Panią 
Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Ewę Pałyskę.  
 
Pani Ewa Pałyska poinformowała, iż Komisja Budżetu i Rozwoju Społeczno- Gospodarczego 
Rady Gminy Strzyżewice pozytywnie opiniuje uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy 
na 2025 r. 
Wynik głosowania 12 za. 0 Przeciw. Wstrzymało się 0. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Strzyżewice zapytała „Czy Państwo radni chcieliby zabrać głos 
odnośnie przedstawionego projektu?”  
 



Głos zabrał Pan Marek Walasek zadając pytanie „Czy Urząd Wojewódzki uargumentował 
umieszczenie zadania dotyczącego drogi w Żabiej Woli na liście rezerwowej.”  
 
Pani Wójt odpowiedziała, że na ogłoszonej liście nie ma zawartej argumentacji. Na liście 
wskazana jest punktacja i szczegółowo można poprzez zgłoszenie się do Urzędu 
Wojewódzkiego analizować przyczyny, dlaczego akurat punktacja drogi w Żabiej Woli była 
niższa niż na przykład drogi w Kiełczewicach Maryjskich. Pani Wójt powiedziała iż „Być może 
przyczyną jest długość, odcinek, który jest bardzo króciutki. Być może to spowodowało, tą 
niższą pozycję. Natomiast nie mamy takiej informacji z jakich przyczyn. Jest to lista 
rezerwowa, która jest dość długa. My jesteśmy na 53 pozycji, jeżeli chodzi o to zadanie w 
Żabiej Woli.”  Pani Wójt poinformowała, iż w bieżącym roku zostanie wykonana 
dokumentacja na przebudowę odcinka tejże drogi w innej części i Gmina będzie starać się o 
dofinansowanie w nowym naborze.  
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Patrycja Boryca, Jan Dąbrowski, Krzysztof Dekondy, Grzegorz Dudziak, Grzegorz 
Jaśkowski, Karolina Kowalik, Łukasz Kowalski, Patryk Kucharczyk, Sławomir Mierzwa, Ewa 
Pałyska, Agata Przech, Krzysztof Rymarz, Agata Stelmach, Robert Tudrujek, Marek 
Walasek 
 
 
 
 
12. Wolne wnioski i informacje. 
 
W tym punkcie głos zabrała Pani Wójt informując, iż w dniu 8 marca planowana jest akcja 
oddawania krwi wspólnie z Regionalnym Centrum Krwiodawstwa i Krwiolecznictwa w 
Lublinie. W tym roku punktem, w którym odbędzie się pobór, są Piotrowice. Pani Wójt 
zaprosiła do upowszechnienia informacji i  skorzystania z planowanej akcji.   
 
 
13. Wystąpienia zaproszonych gości. 
 
Nie było. 
 
 
14. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Brak. 
 
 
 
 
15. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
 
Przewodnicząca Agata Stelmach poinformowała, że na jej ręce nie wpłynęły w okresie 
między sesyjnym żadne interpelacje. 



 
 
16. Zakończenie obrad. 
 
 
 

   

Przewodniczący 
Rady Gminy Strzyżewice 

Agata Stelmach  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 
Przygotował(a): Agata Janik-Klimek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


